
Forbedring af ridespor 2008

Efter aftale med en flink, imødekommende 
lodsejer har Aalborg Rideselskabs medlemmer 
fået lov til at ride i et spor på hans areal, 
selvfølgelig med stor respekt for markernes drift. 
For at give sporet et så skånsomt forløb som 
muligt var det nødvendigt at rydde lidt i et par 
mindre beplantninger. Denne opgave blev så 
vores primære forårsopgave i 2008 i stil med 
vores projekter de to forrige år. Et par 
medlemmer forbedrede samtidig forholdene ved 
Gyvelbakken.

Et godt hold består jo ikke alene svedige kvinder 
og mænd i skoven. Der skal også tænkes på 
fortæringen, så der var dækket op til frokost for 9 
i klubhuset, da arbejdet var slut. En rigtig 
hyggelig dag hvor vi også fik udrettet noget.
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